



# 濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

编号: PHHS/PO/1221-1

日期: 31/12/2021

致: 全体师生、家长

## 2022 年开学事宜

2022 学年将于 1 月 10 日开课, 前两周各级轮替返校上实体课及网课, 具体安排如下:

	实体课	网课	备注
第一周 (10/1-14/1)	初二、初三及高三级 (宿舍生于 9/1, 9am-2pm 返校)	初一、高一及高二级	初一级网课时间 为: 3:30pm-4:55pm  14/1 全校师生参与 始业式, 时间: 2:00pm-3.45pm
第二周 (17/1-21/1)	高一、高二及高三级 (宿舍生于 16/1, 9am-2pm 返校)	初一、初二及初三级	
第三周 (24/1-28/1)	初二至高三级 (宿舍生于 23/1, 9am-2pm 返校)	初一级	

2. 开课请同学仔细查阅上课表, 按指定的日期返校/线上上课。课表与 Class code 将于开学前透过电邮发送至学生个人邮箱, 请同学于 1 月 8 日查收。

3. 返校前, 学生需在指定日期和时间自行在家做检测, 请预购唾液和鼻拭子检测 (二合一款) 的 RTK 检测试剂。检测结果需上载至 Google Form, 训导处将于 1 月 5 日发布相关细则。

4. 联课活动方面, 包括校队训练, 将展开实体课, 居家线上课暂停。当周居家上网课的会员自行跟进学习进度。学会固定额外活动先不展开, 直到另行通知。

疫情仍未结束, 同学返校需严守防疫 SOP, 配合校园安全管理, 让我们共同打造一个健康安全的校园。2022 年将至, 祝愿大家新的一年里健康平安!

校长室 启





To: All Teachers, Students and Parents

## **RE: SCHOOL OPENING OF 2022 NEW ACADEMIC YEAR NOTICE**

The opening of the school for the 2022 new academic year will be on 10<sup>th</sup> Jan 2022, in the first two weeks, all levels will take turns back to school for in-person and online classes, the specific arrangements are as follows:

	<b>In-Person Classes</b>	<b>Online Classes</b>	<b>Remarks</b>
First Week (10/1-14/1)	Junior 2, 3 and Senior 3 (Hostel students check in to hostel on 9/1 between 9am to 2pm)	Junior 1 and Senior 1, 2	Online classes for Junior 1: 3:30pm-4:55pm
Second Week (17/1-21/1)	Senior 1, 2 and Senior 3 (Hostel students check in to hostel on 16/1 between 9am to 2pm)	Junior 1, 2 and Junior 3	All teachers and students will need to participate the Commencement Ceremony on 14/1, time: 2:00pm-3.45pm
Third Week (24/1-28/1)	Junior 2, 3 and Senior 1, 2, 3 (Hostel students check in to hostel on 23/1 between 9am to 2pm)	Junior 1	

2. Students are requested to check the above table carefully and return to school for in-person classes or attend online classes according to the specific date. The class schedule and class code will be email to the students before the opening of school, students are requested to check their mailbox on 8<sup>th</sup> Jan 2022.

3. Before returning to school, students are requested to do the RTK Antigen test at home on the designated date and time. Please purchase the RTK antigen test kit with saliva and nasal swab test (two in one). The test results will need to be uploaded to the Google Form, and the details will be informed on 5<sup>th</sup> Jan 2022 by the Disciplinary Department.

4. The students who attend in-person classes at school are required physically participate co-curricular activities or school sport teams training. Students who are scheduled to study from home for online classes do not need to participate co-curricular activities or school teams training, but they are advised to contact their teammate or trainer to follow up on the learning progress. No extra co-curricular activities until further notice.

The COVID-19 pandemic is not over yet. Students who return to school are requested to comply the school pandemic prevention SOPs strictly. Let us work together to build a healthy and safe learning environment. 2022 is approaching, wishing everyone healthy and safe in the new year.

The Principal's Office

